

مقدمة بحث عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

By the name of Allah I begin writing this research which talks about The National Day of the Kingdom of Saudi Arabia, that commemorates the founding of the country, and the name changing of what was known as the Kingdom of Hejaz and Nejd to the Kingdom of Saudi Arabia.

ترجمة مقدمة بحث عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

بسم الله أبدأ بكتابة هذا البحث الذي يتحدث عن اليوم الوطني للمملكة العربية السعودية، الذي يحيي ذكرى تأسيس البلاد، وتغيير اسم ما كان يعرف بمملكة الحجاز ونجد إلى المملكة العربية السعودية.

بحث عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي مع الترجمة

يتكون البحث عادة من مجموعة من الأبواب أو الفصول، أو الفقرات، وهذا يعود إلى طول البحث الذي يريد الطالب كتابته، فهو يقسم العناوين في البحث وفق المطلوب ويفصل فيها أو يختصر وفق التعليمات التي يلزمه المعلم فيها. وفي هذا البحث سوف نضع لكم فقرات فيها معلومات أساسية عن اليوم الوطني السعودي يمكنكم الاستعانة بها:

تعريف اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

National Day is considered as one of the most significant national occasions that countries all over the world celebrate. Regarding citizens in Saudi Arabia , National Day is an expression of the importance of preserving all concepts of unity, independence, friendliness, peace and brotherhood between the people of the country.

In addition to that they express love and respect for each member of the society and for their wise leadership. There are some countries Which have one national Day just like the Kingdom of Saudi Arabia, but others have two days or more .This occasion is often a public holiday for the employees in the country.

تعريف اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

يعتبر اليوم الوطني من أهم المناسبات الوطنية التي تحتفل بها دول العالم. أما بالنسبة للمواطنين في المملكة العربية السعودية، فإن اليوم الوطني هو تعبير عن أهمية الحفاظ على كل مفاهيم الوحدة والاستقلال والود والسلام والأخوة بين أبناء الوطن.

بالإضافة إلى أنهم يعبرون عن المحبة والاحترام لكل فرد من أفراد المجتمع ولقيادته الحكيمة. هناك بعض الدول التي لها يوم وطني واحد مثل المملكة العربية السعودية ولكن البعض الآخر لها يومان أو أكثر وهذه المناسبة غالباً ما تكون عطلة رسمية للموظفين في الدولة.

تاريخ اليوم الوطني بالانجليزي

The Kingdom of Nejd and Hejaz was made up of many tribes. In the beginning of 19 century King Abdul Aziz, who was the ruler of Nejd, reconquered his ancestral home city of Riyadh, then began three decades of conquests. By 1932, the forces of King Abdul Aziz managed to control most of central Arabia and he changed the name of his realm to his family name, Al Saud.

Nowadays, Saudi Arabians celebrate the National Day, because of the passing of this royal decree. National Day is now a public holiday to all institutes all over the Kingdom of Saudi Arabia. The Saudi National Day was only celebrated in 2005, when King Abdullah acknowledged that September 23 is to become an official holiday. The National day has been celebrated annually since that year, and over the years, as the ways to celebrate this day have diversified.

ترجمة تاريخ اليوم الوطني بالانجليزي

كانت مملكة نجد والحجاز مكونة من قبائل عديدة. في بداية القرن التاسع عشر، استعاد الملك عبد العزيز، الذي كان حاكم نجد، مدينة تمكنت قوات الملك عبد العزيز من السيطرة على، الرياض مسقط رأس أجداده، ثم بدأ ثلاثة عقود من الفتوحات. بحلول عام 1932 معظم وسط الجزيرة العربية وغير اسم مملكته إلى اسم عائلته، آل سعود.

يحتفل السعوديون في الوقت الحاضر باليوم الوطني، بسبب صدور هذا المرسوم الملكي. اليوم الوطني هو يوم عطلة رسمية لجميع المؤسسات في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية، ولم يتم الاحتفال باليوم الوطني السعودي إلا في عام 2005م، عندما أقر الملك عبد الله أن 23 سبتمبر سيكون عطلة رسمية. يتم الاحتفال باليوم الوطني سنويًا منذ ذلك العام، وعلى مر السنين، حيث تنوعت طرق الاحتفال بهذا اليوم.

تأسيس المملكة العربية السعودية بالانجليزي

Modern Saudi Arabia didn't emerge until the collapse of the Ottoman Empire, that was at the end of the first World war. Abdul Aziz Ibn Saud became the Sultan of Najd in 1921, then after conquering the Hejaz in 1925, he was declared King of the Hejaz in 1926. Although Ibn Saud was the King of both regions, he ruled each part of the kingdom separately for five years. Then after Two years of fighting the kingdoms of the Hejaz and Nejd were unified and renamed as the Kingdom of Saudi Arabia.

: ترجمة فقرة تأسيس المملكة العربية السعودية

لم تظهر المملكة العربية السعودية الحديثة حتى انهيار الإمبراطورية العثمانية، وكان ذلك في نهاية الحرب العالمية الأولى. أصبح عبد العزيز بن سعود سلطان نجد عام 1921، ثم بعد غزو الحجاز عام 1925م، أعلن ملكًا على الحجاز عام 1926م. وعلى الرغم من أن ابن سعود كان ملكًا للمنطقتين، إلا أنه حكم كل جزء من المملكة على حدة لمدة خمس سنوات. ثم بعد عامين من القتال تم توحيد مملكتي الحجاز ونجد وتغيير اسمها إلى المملكة العربية السعودية.

شعار اليوم الوطني بالانجليزي

The Entertainment Authority in Saudi Arabia has released the logo of its 91st National Day, that the Saudi Government will use it in all types of National Day celebrations in the country. The new logo of this year 1443 contains a map of Saudi Arabia with "THIS IS OUR HOME" written on it, which means in Arabic "هي لنا دار".

ترجمة شعار اليوم الوطني بالانجليزي

أصدرت هيئة الترفيه في المملكة العربية السعودية شعار يومها الوطني الـ 91، والذي ستستخدمه الحكومة السعودية في جميع أنواع احتفالات العيد الوطني في البلاد. يحتوي الشعار الجديد لهذا العام 1443 على خريطة للمملكة العربية السعودية مكتوب عليها "هذا بيتنا" والذي يعني باللغة العربية "هي لنا دار".

ماذا يفعل الناس في اليوم الوطني بالانجليزي

Saudi Arabians celebrate the National Day in different ways; for example, in 2009 Saudis launched the King Abdullah University of Science and Technology, which is one of the most ambitious initiatives in the kingdom. In 2014, the Jeddah Municipality launched the world's tallest flagpole to mark the Saudi national day.

Moreover, In Riyadh the capital of Saudi Arabia's capital, a celebration called "Adwaa wa Atya" (Lights and Spectra) was arranged that includes 3D 'light' shows, art exhibitions, in addition to a pavilion set up that reflects the country's heritage.

ترجمة مظاهر الاحتفال باليوم الوطني السعودي

يحتفل السعوديون باليوم الوطني بأشكال مختلفة. على سبيل المثال، أطلق السعوديون في عام 2009م جامعة الملك عبد الله للعلوم والتقنية، وهي واحدة من أكثر المبادرات طموحاً في المملكة. في عام 2014م، أطلقت بلدية جدة أعلى سارية علم في العالم احتفالاً باليوم الوطني السعودي.

أقيمت في الرياض أيضاً، عاصمة المملكة العربية السعودية، احتفالاً يسمى "أضواء وأطياف" يتضمن عروض "ضوئية" ثلاثية الأبعاد، ومعارض فنية، بالإضافة إلى جناح يعكس تراث البلاد.

تطور المملكة العربية السعودية

The Kingdom of Saudi Arabia is witnessing tangible prosperity in all domains, that produced improvement in all indicators of human development such as standard of living, education and health services, in addition to the environmental conditions and potentials of development. The national economy achieved a good annual growth, and the income per capita increased. The diversification of the economic base also increased, by increasing the share of non-oil sectors, despite the remarkable growth of the oil sector in the same period.

Moreover, the economy of the country grew in the global economy in recent years, and the foreign trade structure of the non-oil exports also increased. On the other hand, the imports of consumer goods decreased, which is an indicator for the increasing reliance on domestic products and competitiveness improving.

ترجمة فقرة تطور المملكة العربية السعودية:

تشهد المملكة العربية السعودية ازدهاراً ملموساً في جميع المجالات، نتج عنه تحسن في جميع مؤشرات التنمية البشرية مثل مستوى المعيشة والتعليم والخدمات الصحية، بالإضافة إلى الظروف البيئية وإمكانيات التنمية. حقق الاقتصاد الوطني نمواً سنوياً جيداً، وزاد دخل الفرد. كما زاد تنوع القاعدة الاقتصادية، من خلال زيادة حصة القطاعات غير النفطية، على الرغم من النمو الملحوظ لقطاع النفط في نفس الفترة.

علاوة على ذلك، نما اقتصاد البلاد في الاقتصاد العالمي في السنوات الأخيرة، كما زاد هيكل التجارة الخارجية للصادرات غير النفطية. ومن ناحية أخرى، انخفضت واردات السلع الاستهلاكية، وهو مؤشر على زيادة الاعتماد على المنتجات المحلية وتحسن القدرة التنافسية.

خاتمة بحث عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

Saudi citizens think that the National Day presents an opportunity to take some time off from work and go together with their friends and families on the public holiday, as in this significant occasion, some events such as cultural exhibits, lights and shows are held in the

capital of Saudi Arabia. Moreover many malls, restaurants, hotels, and every other establishment offer discounts and special deals on services and products, thus many Saudis regard the National Day as a really special occasion.

خاتمة بحث عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

يعتقد المواطنون السعوديون أن اليوم الوطني يمثل فرصة لأخذ بعض الوقت من العمل والذهاب مع أصدقائهم وعائلاتهم في العطلة الرسمية، حيث تقام في هذه المناسبة الهامة بعض الفعاليات مثل المعارض الثقافية والأضواء والعروض في عاصمة المملكة العربية السعودية. علاوة على ذلك، تقدم العديد من مراكز التسوق والمطاعم والفنادق وكل المؤسسات الأخرى خصومات وعروضًا خاصة على الخدمات والمنتجات، وبالتالي يعتبر الكثير من السعوديين اليوم الوطني مناسبة خاصة حقًا.